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ســرویس سیاســی- مدیرعامل 
ســازمان منطقه آزاد چابهار گفت: ایفای 
مســئولیت اجتماعی منطقه آزاد چابهار 
نوید دهنده عمران و آبادانی مناطق همجوار 
اســت و بر این اساس ســند مسوولیت 
اجتماعی در حوزه های بهداشت، آموزش 
و توانمندســازی جوامــع محلی، محیط 
زیســت و گردشــگری تدوین شده و در 
حال انجام اســت و بــا ردیف بودجه ای 
خاص برای هر نیازمندی می توان کارهای 
مثبتی انجــام داد. عبدالرحیــم کردی در 
شورای اداری کنارک اظهار داشت: از سال 

۱۳۹۶ با همکاری دانشگاه تهران مطالعه ای را براساس نیازمندی ها و تدوین سند مسئولیت 
اجتماعی انجام شــده و در همه حوزه ها در حال کار هســتیم.کردی بیان کرد: در بخش 
ورزش، فرهنگی، گردشــگری و آموزش بیش از ۲۵ میلیارد تومان در حال هزینه بوده و 
بســیاری از مدارس در حال ساخت و یا پروژه های نیمه تمام نیز در حال انجام است.وی 
گفت: ۱۰ زمین چمن روســتایی با همکاری اداره کل ورزش و جوانان در ساخت داریم 
و همچنین برای زیرساخت های گردشگری توافق های خوبی انجام شده و در این زمینه 
بیش از ۲ میلیارد تومان در حال هزینه است.مدیرعامل سازمان منطقه آزاد چابهار بیان کرد: 
پروژه ها براساس سهم ۵۰ درصدی در حال انجام است تا بتوان با همکاری دستگاه اجرایی 
مربوطه مشارکت داشته باشیم و در راستای آبادانی و توسعه مناطق همجوار چابهار گام 
برداریم. کردی ادامه داد: نقاهتگاه بیماران کرونا نیز راه اندازی شــده و در سالجاری برای 
حوزه ســامت برنامه های دیگری نیز در دســت اجرا داریم. وی با اشاره به اینکه توسعه 
زمانی اتفاق می افتد که در همه بخش ها به ویژه فرهنگی و اجتماعی ورود کرد و مسئولیت 
اجتماعی را به خوبی اجرایی کرد، افزود: تجار و فعالان اجتماعی باید مسئولیت اجتماعی 
را رعایت کنند و باید سالانه مبلغی را درخصوص مسئولیت اجتماعی و بهبود شاخص های 
اجتماعی اختصاص و هزینه کنند.مدیرعامل سازمان منطقه آزاد چابهار با قدردانی از اعضای 
شورای اداری کنارک، گفت: ارائه خدمت به مردم در روزهای سخت کرونایی با توجه به 
روحیه انقابی و جهادی مردم یک ضرورت اجتناب ناپذیر است. کردی افزود: همه اقشار 
جامعه و مسئولان با حداکثر توان خود اقدامات هماهنگ و منسجمی انجام داده اند.فرماندار 
کنارک نیز در این نشست اظهار داشت: با همکاری منطقه آزاد با محوریت تحول در توسعه 
صنعت و مدرنیزه کردن صید و همچنین اشتغال زایی در زمینه های فرآوری محصولات 
شــیاتی و استفاده هر چه بهتر از ظرفیت های شیاتی همایش های ملی توسعه شیات 
در این شهرستان برگزار می شوند.حمیدالدین یوسفی با اشاره به اینکه تمام ظرفیت های 
شهرستان را برای تحقق شعار سال بکار خواهیم بست، خاطرنشان کرد: جذب سرمایه گذار 
و ایجاد بستر مناسب کسب وکار، رفع موانع موجود و تسهیل در امر کارآفرینی، تقویت تولید 
و ایجاد اشتغال ازجمله اهداف مجموعه دولت در شهرستان کنارک در راستای تحقق شعار 
ســال به شــمار می رود. یوسفی ادامه داد: امروز مسئله کرونا در ایران یک تهدید است که 
باید آن را با هوشیاری، طراحی و برنامه ریزی صحیح به فرصت تبدیل کنیم.وی مجموعه 
منجر به ایجاد تحولی در حوزه آبزیان و کشاورزی شهرستان خواهد شد.  فرماندار کنارک 
از تاش های مستمر و ایثارگرانه تمامی مدافعان حوزه سامت که از زمان شیوع ویروس 
منحوس و مهاجم کرونا بدون هیچ چشم داشتی برای تأمین، حفظ و ارتقای سامت مردم 

تاش کردند تقدیر کرد.

ســرویس سیاسی- وزیر کشــور با اباغ ۳۰ اولویت این وزارتخانه در حوزه 
اقتصادی استانها در سال جاری، از استانداران سراسر کشور خواست در چارچوب این 
سیاست ها، همه تاش خود را به منظور تحقق »جهش تولید« به کار گیرند.عبدالرضا 
رحمانی فضلی وزیر کشوربا اباغ ۳۰ اولویت این وزارتخانه در حوزه اقتصادی استان ها 
در سال جاری، از استانداران سراسر کشور خواست در چارچوب این سیاست ها، همه 
تــاش خــود را به منظور تحقق »جهش تولید« به کار گیرند و با ایجاد »کلینیک های 
عارضه یابی« نسبت به ارتقای توان تولید، توسعه کسب و کارهای دانش بنیان و حمایت 
از بنگاههای اقتصادی و کسب و کارهای آسیب دیده از کرونا اقدامات لازم را به عمل 
آورند.»عبدالرضا رحمانی فضلی«، محورهای اولویت دار حوزه اقتصادی سال ۱۳۹۹ را 
در جریان نخستین نشست »ستادهای مدیریت کرونا و اقتصاد مقاومتی« که به صورت 
ویدئوکنفرانس با استانداران و با حضور جمعی از معاونان وزارتخانه های مختلف برگزار 
شــد، اعام کرد. در این نشست، که »علیرضا رئیسی« معاون وزیر بهداشت، درمان و 
آموزش پزشــکی و نمایندگان وزارت صنعت، معدن و تجارت و اتاق اصناف ایران و 
همچنین »بابک دین پرست« معاون هماهنگی امور اقتصادی وزارت کشور و نمایندگان 
حوزه های امنیتی انتظامی و عمرانی وزارت کشور، حضور داشتند »عنایت الله رحیمی« 
استاندار فارس و »احمدعلی موهبتی« استاندار سیستان و بلوچستان و همچنین رؤسای 
دانشگاه های علوم پزشکی فارس و سیستان و بلوچستان نیز به صورت ویدئوکنفرانس 
دیدگاه های خویش را مطرح کردند.وزیر کشــور در این نشســت از استانداران سراسر 
کشــور خواســت با برنامه ریزی و اتخاذ تدابیر لازم، محورهای اعام شده را با استفاده 
از ظرفیت های موجود در مناطق و از طریق شوراها، ستادها و کارگروه های تخصصی 
مرتبط از قبیل"شورای برنامه ریزی و توسعه استان"، "ستاد راهبری و مدیریت اقتصاد 
مقاومتی"، "کارگروه توسعه صادرات غیرنفتی"، " کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید"، 
" کارگروه اقتصادی، اشــتغال و ســرمایه گذاری"، "شورای گفتگوی دولت و بخش 
خصوصی"، "شورای اســتانی معادن"، " شورای ساماندهی مبادلات مرزی"و"ستاد 
تنظیم بازار" عملیاتی و پیگیری کنند. به عنوان نخستین اولویت اقتصادی در سال جاری، 
استانداران باید تمهیدات لازم را در راستای اجرای دقیق و به موقع سیاست ها و برنامه های 
اباغی از ســوی ســتاد فرماندهی اقتصاد مقاومتی و وزارتخانه های متولی ومسئول در 

راستای تحقق شعارسال )جهش تولید( اتخاذ کنند.
وزیر کشــور، اتخاذ تدابیر لازم به منظور حفــظ وصیانت ازبنگاه های اقتصادی 
وکسب وکارهای آسیب دیده از شیوع ویروس کرونا را در چارچوب مصوبات اباغی 
دولت، دومین اولویت وزارت کشور و استانداران در سال جاری اعام کرد.وی همچنین 
از آنها خواست با ایجاد »کلینک عارضه یابی« در جهت ساماندهی واحدهای تولیدی 

و بهره برداری بهینه از ظرفیت ها و ارتقای توان تولید تاش کنند.
مأموریت استانداران در این زمینه، »شناسایی واحدهای تولیدی با تولید کمتر از 
ظرفیت اسمی و حمایت ازآنها برای رسیدن به حداکثر توان تولید«، »شناسایی واحدهای 
تولیدی راکد و فعال سازی واحدهای با قابلیت احیای مجدد«، »شناسایی واحدهای 
تولیدی راکد فاقد قابلیت احیا و اســتفاده از ظرفیت آنها برای اجرای طرح های سرمایه 
گذاری جدید«، »مطالعه دقیق وضعیت واحدهای تولیدی موجود و اقدام برای تکمیل 
زنجیره تولید با هدف کاهش وابستگی خطوط تولید به خارج از کشور و افزایش ارزش 
افزوده« و »اتخاذ تمهیدات لازم به منظور احیای بنگاه های اقتصادی تملک شده توسط 
شبکه بانکی و جلوگیری از تملک واحدهای تولیدی جدید بر اساس ضوابط و مقررات 

قانونی« اعام شده است.

ســرویس سیاسی-رییس کل دادگســتری هرمزگان گفت: براساس جمع آوری 
مستندهای لازم، متهم اصلی اختاس میلیاردی در سازمان منطقه آزاد قشم توسط سربازان 
گمنام امام زمان)عج( دستگیر شد. علی صالحی دراین زمینه افزود: در پی اقدام به برداشت 
غیرمجاز وجوه از حساب های مالی منطقه آزاد قشم، دستورات قضایی لازم صادر و متهم 
اصلی که یکی از مسوولان امور مالی این سازمان بوده،  بازداشت شد.وی بیان کرد: اتهام 
این مسوول امور مالی متخلف مبنی بر اختاس ۴۲فقره جعل و استفاده از سند مجعول بوده 
است که به همین منظور پرونده ای در دادسرای عمومی و انقاب جزیره قشم تشکیل شد.

رییس کل دادگســتری هرمزگان اظهار کرد: با بررســی گردش مالی متهم و اسناد 
موجود، تاکنون ۵باب منزل مسکونی و یک واحد تجاری در منطقه های مختلف جزیره 
قشم شناسایی  شده است.صالحی عنوان کرد: همچنین طی بازرسی از منزل متهم دستگیر 
شده، مبلغ های قابل توجهی وجه نقد و ارز خارجی به همراه تعدادی سکه  طا کشف شد.

وی خاطر نشــان کرد: این پرونده اختاس مالی در جریان تحقیقات مقدماتی قرار 
دارد و متهم با صدور قرار بازداشت موقت به زندان معرفی شده است.

مدیر عامل منطقه ویژه اقتصادی صنایع انرژی بر پارسیان عنوان کرد:

نقش موثر جوامع محلی
 در توسعه منطقه

روحانی رئیس جمهور: 

اتمام پروژه های نیمه تمام 
با جدیت پیگیری شود

سرویس سیاسی-  هنــوز ۱۱ کرسی مجلس یازدهم 
صاحبــی ندارد و تا ۲۱ شــهریورماه که موعــد برگزاری 
انتخابات مرحله دوم مجلس یازدهم باشــد، این ۱۱ کرسی 
کماکان بی سرنشین خواهندماند. اما شاید مهم تر از ۱۱ نفری 
که قرار اســت با آغاز به کار دور یازدهم مجلس، بر این ۱۱ 
کرســی باتکلیف تکیه بزنند، آن یک نفری باشد که ظرف 
روزها و هفته های آینده باید نظر ۲۸۹ نماینده دیگر را جلب 
کند تا خود، صاحب کرســی ســبز و نسبتا بزرگ تری شود 
که راس هرم قدرت قوه مقننه و البته راس هرم ســاختمان 
سبز »بهارستان« قرار دارد. سیاستمداری که ازقضا، درحالی 
می خواهد رییس مجلس یازدهم باشد که دست کم ۱۱ رقیب 

جدی مقابل خود می بیند.
محمدباقر قالیباف، ســیدمصطفی میرسلیم، علیرضا 
زاکانی، مرتضی آقاتهرانی، علی نیکزاد، سیدشــمس الدین 
حســینی، فریدون عباســی، عبدالرضا مصری، حمیدرضا 
حاجی بابایــی، الیاس نادران و مســعود پزشــکیان، آن ۱۱ 
گزینه ای هستند که این روزها در محافل سیاسی-رسانه ای 
از آنها به عنوان گزینه های احتمالی ریاســت مجلس آینده 
صحبت شده و البته ناگفته پیداست که هم می توان چندین 
و چنــد نفر را به راحتی از این فهرســت ۱۱ نفره خط زد و 
هم، می توان دیگرانی را به جای برخی از این خط خوردگان، 
جایگزین کرد. مثا باتوجه به آنکه مجلس آینده، مجلســی 
اســت اصولگرا و حتی اگر ۱۱ کرســی باتکلیف تماما به 
اصطاح طلبان برسد -که باتوجه به کاندیداهای راه یافته به 
دور دوم، حتی روی کاغذ هم ممکن نیست - احتمال ریاست 
تنها اصاح طلب این جمع که مسعود پزشکیان باشد، تقریبا 
صفر است و حتی بعید است او، در این شرایط اصا تمایلی 

برای کاندیداتوری داشته باشد.
اما وزن سیاسی پزشکیان که ۴ سال گذشته را در مقام 
نایب رییس نخست مجلس پشت سرگذاشته و در مقاطعی 
در انتخابات درون پارلمانی، حتی از رییس مجلس دهم هم 
بیشتر مورداقبال صحن پارلمان قرار داشت، کسی که سال ها 
پیش از نمایندگی مجلس، در مقام وزارت اســتخوان خرد 
کرده، آنقدر هســت که نشود از او در قالب »مردان ریاست 
مجلس« ســخن نگفت و او را نادیده گرفت. بجز این اما به 
هر حال می شود دیگرانی همچون حمیدرضا حاجی بابایی، 
رییس فراکسیون نمایندگان ولایی مجلس دهم یا عبدالرضا 
مصــری، نایب رییس مجلس فعلی در ســال پایانی را هم 
به راحتی خط زد. نمایندگان فعلی و آینده همدان و کرمانشاه 
که ازقضا هردو ســابقه وزارت در دولت احمدی نژاد را هم 
در کارنامه دارند. همانطور که مثا اگر اسامی برخی از دیگر 
وزرا یا اعضای کابینه احمدی نژاد مثل فریدون عباسی، معاون 
رییس دولت دهم و رییس سازمان انرژی اتمی احمدی نژاد یا 
سیدشمس الدین حسینی، وزیر اقتصاد دولت مهرورز را خط 
بزنیم و فی المثل اســامی بعضی از وزرای دیگر احمدی نژاد 
و نمایندگان فعلی و آینــده مجلس همچون محمدمهدی 
زاهدی، وزیر علوم دولت نهم و نماینده کرمان را جایگزین 

کنیم، اتفاق خاصی نمی افتد.
چه این ها و برخی دیگر همگی گزینه هایی هســتند 
که وقتی قرار اســت این طور گمانه زنی های رسانه ای کنیم، 
نمی شــود نادیده شان گرفت و از آن ســو، به هر حال همه 
می دانیم احتمال اینکه واقعا یکی از این جمع رییس مجلس 
شود، چندان هم محتمل نیست. هرچند در این جمع، تاکنون 
تنها دو نفر یعنی سیدشمس الدین حسینی و فریدون عباسی 
رســما اعام کاندیداتوری کرده اند که ازقضا هردو ازجمله 

همین چندنفری بودند که گفته شــد ، می شود نام شان را از 
فهرست خارج کرد. با این حساب بد نیست همین جا کمی 
با احتیاط بیشتر ادامه بدهیم و به جای آنکه بگوییم چه کسانی 
شانس ریاست ندارند، از آنها بگوییم که کم و بیش از چنین 
اقبالــی برخوردارند که در آن صورت، طبیعتا به جای کوتاه 
کردن سیاهه ریاستی که ساخته ایم، باید بر درازای آن بیفزاییم.

منتها این را هم نمی شــود نادیده گرفــت همه افراد 
این فهرســت شانس و اقبالی یکســان ندارند. مثا باتوجه 
به اظهارات دونفری که رســما اعام کاندیداتوری کرده اند، 
شاید بتوان گفت که وضع حسینی نسبتا بهتر از عباسی است. 
او عاوه بر اینکه سابقه بیشتر و جدی تری در کارنامه دارد، 
از حمایت »نمایندگان مرزنشین« از خود سخن گفته. حال 
آنکه خود شــمالی است و از تنکابن هم به مجلس یازدهم 
راه پیــدا کرده. این یعنی لابد لابی های مغز اقتصادی دولت 

احمدی نژاد، آنقدرها هم ضعیف نبوده اند.
از آن سو اما هستند گزینه های دیگری در همین فهرست 
که چه خوش مان بیاید، چه نه، شــانس و اقبال شان بیش از 
دیگر رقباســت. یکی مثل  محمدباقر قالیباف. شهردار اسبق 
پایتخت و کاندیدای ناکام ۳ دوره انتخابات ریاست جمهوری 
که سرلیســت اصولگرایــان پایتخت بــود و اقبالش برای 
تصاحب کرسی علی لاریجانی و نشستن بر جای او، چنان 
بالاتر از دیگران اســت که در برخی از همین گمانه زنی های 
رسانه ای مشابه که پیش از این خوانده اید، به جای آنکه مثل 
این، از گزینه های احتمالی ریاست مجلس آینده بگویند، از 
رقبای قالیباف برای تصاحب این کرســی کلیدی نوشته اند. 
به جز او، مصطفی میرسلیم هم جزو کسانی است که از اقبال 

کمی برخوردار نیست.
چه اگــر »ناکامی در انتخابات ریاســت جمهوری«، 
قالیباف را یکه تاز رقابت ریاست مجلس آتی کند، میرسلیم 
هــم در این میدان بی تجربه نیســت. اما صحنه رقابت حالا 
طوری است که به باور بسیاری، دو گزینه دیگر یعنی مرتضی 
آقاتهرانی و علیرضا زاکانی که به جای ســابقه شکست در 
انتخابات ریاست جمهوری، در کارنامه سیاسی شان، سابقه 
نمایندگی و پیروزی در انتخابات مجلس را یدک می کشند، 

رقبایی جدی تر برای قالیبافند.
دو گزینــه اصلی جبهه پایداری که البته احتمال اینکه 
با قالیباف وارد رقابت نشــوند و با دو کرسی نواب ریاست 
بســازند، وجود دارد اما شاید آن چه بتوان با اطمینان بیشتر 

گفت، آن است که بعید است با هم وارد رقابت شوند. به جز 
تمامی این افراد اما یک نفر دیگر هم هست که نه تنها قادر به 
رقابت با قالیباف هست، بلکه شاید بیشتر از سایرین از این 
قدرت برخوردار باشد. علی نیکزاد که حالا به عنوان نماینده 

اردبیل می تواند روی رای آذری زبانان حساب کند.
ضمن آنکه هم شــبیه به حسینی و عباسی و مصری و 
حاجی بابایی می تواند روی احمدی نژادی ها حساب کند و 
هم به واسطه ریاست ستاد سیدابراهیم رییسی، گزینه اصلی 
اصولگرایان در انتخابات ریاســت جمهوری اخیر، در بدنه 
جناح راســت، جایگاه خوبی دارد. سیاستمداری که اتفاقا 
کمتر از دیگر »مردان ریاســت مجلس«، در این باره حرف 

زده و چراغ خاموش جلو می رود.
اینها البته یک ســر احتمال اســت و در بهترین حالت 
گمانه زنی رســانه ای. همه آنچه تا اینجــا گفتیم، می تواند 
درست باشد، چنانکه ممکن است همه آنچه گفتیم، نادرست 
. آنچه اما قطعی اســت و مو لای درزش نمی رود، این است 
که چه گزینه های ریاست مجلس یازدهم تنها یکی باشد و 
چه یکصد و یکی، کرسی ریاست همان یک کرسی است و 
هرقدر هم که این گزینه ها کم و زیاد شوند، آن یک کرسی، 

نه صفر خواهد شد، نه دو.
اما مجلس که فقط همین یک کرســی مهم نیســت. 
مجلس جز کرسی ریاست، ۲ کرسی نواب رییس هم دارد. 
۱۳ کمیسیون تخصصی دارد که هر کدام یک کرسی ریاست 
دارند. فراکســیون های سیاسی و غیرسیاسی دارد که بعضا 
می توانند رییس تعیین کنند. مرکــز پژوهش هایی دارد که 
بعضی از همین حالا حاضرند هرچه رای برای ریاست جمع 
کرده اند، یک جا بدهند و اجازه نشستن بر آن یک کرسی را 

از رییس آینده بگیرند. 
با این حساب، آن چه در هر حال ظرف ماه های پیش رو 
باید منتظرش باشیم این است که فقط یکی از این جماعت 
بر کرسی ریاست تکیه خواهد زد اما دیگر مردان مهم مجلس 
یازدهم هرکدام سهمی از این پارلمان به دست خواهد آورد. 
یکی رییس می شود، دو نفر نایبانِ رییس، چندنفری روسای 
کمیسیون های تخصصی و فراکسیون های سیاسی و یکی هم 
رییس مرکز پژوهش ها. حالا کیک قدرت پارلمان از مطبخ 
شورای نگهبان خارج شده و دورتادور، مردانی پیشبند برتن 
و کارد و چنگال دردست آماده اند، هرکدام به میزان نقشی که 

ایفا کرده اند، سهمی بردارند.

رقابت  ۱۱ نفره برای تصاحب کرسی علی لاریجانی 
صحنه رقابت حالا طوری است که به باور بسیاری، دو گزینه دیگر یعنی مرتضی آقاتهرانی و علیرضا زاکانی که به جای سابقه شکست در انتخابات 

ریاست جمهوری، در کارنامه سیاسی شان، سابقه نمایندگی و پیروزی در انتخابات مجلس را یدک می کشند، رقبایی جدی تر برای قالیباف هستند . 

سرویس سیاسی-   مدیر عامل منطقه ویژه اقتصادی صنایع انرژی بر پارسیان با اشاره 
به اینکه نگاه ما این است که در این منطقه ویژه اقتصادی فنس ها را برداریم، گفت: منظور از 
برداشتن فنس، نه به لحاظ فیزیکی بلکه به لحاظ فکری است، معتقدم هر توسعه ای که اتفاق 

می افتد توسعه جامعه محلی هم باید به همراه خود داشته باشد.
مسعود پاکزاد در جلسه کارگروه اشتغال و سرمایه گذاری شهرستان پارسیان، افزود: روز 
کار و کارگر، روز قدردانی از قشر زحمتکش جامعه است که چرخ عظیم عمران و اقتصاد و 

خودکفایی با تاش و زحمت های آنها می چرخد.
پاکزاد تصریح کرد: حضور مشاور رئیس هیات عامل در مناطق ویژه ایمیدرو که فردی 
کاردان اســت و تجربه زیادی در امور اقتصادی و ســرمایه گذاری دارد را در این جلسه به فال 

نیک می گیریم.
وی با اشــاره به اینکه خیلی از کشــورهای دنیا امکانات متفاوتــی دارند، به طور مثال 
انگلســتان با داشتن زغال و مدیریت درســت بر آن، اوضاع اقتصادی خوبی دارد، حال آنکه 

آفریقا با داشتن الماس ولی نداشتن مدیریت درست برآن، اوضاع اقتصادی خوبی ندارد.
مدیر عامل منطقه ویژه اقتصادی صنایع انرژی بر پارسیان با بیان اینکه پس داشتن امکانات 
زیاد، بدون مدیریت درســت معنا پیدا نمی کند، اضافه کرد: لازمه توســعه یک ابزار و دیگری 
که مهمتر اســت نیروی انســانی است. با توجه به اهمیت نقش منابع انسانی در رشد و توسعه 
ســازمان، این نیروها باید به درســتی انتخاب، آموزش و پایش شــوند و پس از این فرایند به 
عنوان یک راهکار واقعی و عملی است که ما به جهش تولیدی که از طرف مقام معظم رهبری 

نامگذاری شده است، دست پیدا کنیم.
پاکزاد با اشــاره به حمایت های رئیس هیات عامل منطقه ویژه اقتصادی صنایع انرژی 
بر پارســیان، گفت: بدین وسیله مراتب تقدیر خود را بابت تمامی تاش ها و پیگیری هایش 
در همه موارد به خصوص اجرای طرح همانندسازی حقوق برای کارگران شرکتی که باعث 

شادی در بین پرسنل شرکت شد، را اعام می دارم.
وی با بیان اینکه ۲۸۵ میلیارد تومان در بحث زیرســاخت برای ســال ۹۹ هزینه خواهد 
شد، گفت: پروژه های زیر ساختی متعددی از جمله ایستگاه تقلیل فشار گاز، جاده پسکرانه، 
خط انتقال برق،کنترل ســیاب را در سال ۹۹ به همت سازمان ایمیدرو و با حمایت استاندار 
هرمزگان آغاز خواهد شد و انجام این پروژه ها تحولی را در بحث زیرساخت ها ایجاد خواهد 
کرد که می تواند نقش مهمی در اشــتغال شهرســتان ایفا کند و افق آینده خوبی را برای منطقه 

ویژه اقتصادی پارسیان رقم زند.
 مدیــر عامــل منطقه ویژه اقتصادی صنایع انرژی بر پارســیان افزود: گام بعدی ما احیا 
پروژه های راکد و متوقف شده است، همچنین اقدام دیگر ما در حوزه سرمایه گذاری است. 
ســرمایه گــذاری در پروژه های متعدد در ســال ۹۹ مثل ایجاد پالایشــگاه های مینی 
فاینری،کارخانــه لوله بدون درز)رزوه( و غیره اشــاره کــرد که می تواند اولین چراغ ها را در 

منطقه ویژه اقتصادی پارسیان روشن کند.
پاکزاد خاطر نشان کرد: بحث بندر منطقه ویژه اقتصادی پارسیان بهره برداری از آن امسال 
به فراخوان خواهد رفت. پیشرفت اسکله شماره پنج ما بالای ۹7 درصد است و تکمیل محوطه 

سازی آن صورت می گیرد. 
پیشرفت اسکله سه ما بالای ۵۰ درصد است، اسکله نفتی و پتروشیمی و پیشرفت اسکله 
هشت ما بالای ۳۰ درصد است که امروز به با سرعت و قدرت این اسکله ها در حال تکمیل 

شدن است و قطعا نقش مهمی در توسعه صادرات ما می تواند داشته باشد.
وی با اشــاره به اینکه نگاه ما این اســت که در منطقه ویژه اقتصادی صنایع انرژی بر 
پارسیان فنس ها را برداریم، گفت: منظور از برداشتن فنس، نه به لحاظ فیزیکی بلکه به لحاظ 
فکری اســت، معتقدم هر توســعه ای که اتفاق می افتد توسعه جامعه محلی هم باید به همراه 

خود داشته باشد.
مدیرعامل منطقه ویژه اقتصادی صنایع انرژی بر پارسیان عنوان کرد: معتقدم که منطقه 
ویژه اقتصادی پارسیان بخشی از تاریخ و هویت پارسیان و هرمزگان است، همه تاشمان این 
است که سفرای توسعه برای کشورمان ایران، استانمان هرمزگان و شهرستانمان پارسیان باشیم.

پاکزاد تصریح کرد: هدف ما جذب ســرمایه گذار اســت؛ ســرمایه گذارانی که بخشی 
از آنان، ســرمایه گذاران غرب اســتان هرمزگان و شهرستان پارسیان هستند که هم اکنون در 
کشورهای حوزه خلیج فارس و کشور امارات متحده عربی حضوری فعال و چشمگیر دارند 
و با استفاده از پتانسیل های موجود، امیدوارم بتوانیم چرخ توسعه شهرستان رو بیش از پیش 

به گردش درآوریم.
وی در پایان اظهار کرد: دولت وظیفه دارد اول امنیت را برقرار کند، دوم زیرساخت های 
لازم را ایجاد  کند و به تنظیم روابط بین الملل بپردازد و بخش خصوصی ســایر امور را انجام 
می دهد. وظیفه ما حمایت از ســرمایه گذار اســت و باید به سمت ایجاد مشاغل نو و جدید و 

استفاده از همه ظرفیت های شهرستان گام برداریم.

سرویس سیاسی- رییس جمهوری با اشاره به اهمیت اتمام پروژه های بزرگ و نیمه تمام، 
تصریح کرد: باید اتمام پروژه های نیمه تمام که از پیشرفت بالای ۸۰ درصد برخوردار هستند، 

با جدیت پیگیری شود. 
حجت الاســام حسن روحانی در جلسه ســتاد هماهنگی اقتصادی دولت با اشاره به 
افزایش مشارکت عمومی در بازار بورس، خواستار عرضه بیشتر سهام شرکت ها و بنگاه های 
بــزرگ در بورس شــد. رییس جمهوری در این جلســه با تاکید بر لــزوم صرفه جویی همه 
دســتگاه های دولتی و نیز ضرورت فروش اموال و اماک مازاد دستگاه ها و حمایت بیشتر از 
حوزه تولید و صنعت، اظهارداشــت: در شرایط کنونی تأمین ارز برای کالاهای اساسی بویژه 
دارو و نیازمندی های اساسی مردم و بخش تولید ضرورت دارد که مسئولین مربوطه بایستی 

با جدیت این امور را پیگیری کنند.
در ادامه جلسه ستاد هماهنگی اقتصادی دولت به ریاست رییس جمهوری، راهکارهای 

مولدسازی دارایی ها و اموال مازاد دستگاه های دولتی مورد بحث و بررسی قرار گرفت.
گزارش فرهاد دژپسند وزیر اقتصاد و دارایی درباره راهکارهای اتخاذ شده برای تأمین 
منابع بودجه ســال ۱۳۹۹ بویژه مولدسازی دارایی ها و فروش اموال مازاد دستگاه های دولتی 
و نیز واگذاری سهام بنگاه های بزرگ اقتصادی بخش عمومی در بورس، در ادامه این جلسه 

مورد بحث و بررسی قرار گرفت.
در جلســه ستاد هماهنگی اقتصادی دولت همچنین عبدالناصر همتی رئیس کل بانک 
مرکزی گزارشــی در خصوص آخرین وضعیت نقدینگی در کشور و سیاست پولی مبتنی بر 

عملیات بازار باز جهت کنترل نرخ سود و تورم ارایه کرد.
در ادامه این جلسه همچنین گزارش محمد باقر نوبخت رئیس سازمان برنامه و بودجه 
در مورد وضعیت بودجه سال جاری و روش های تأمین درآمد و صرفه جویی در بخش های 

هزینه مورد بحث و تبادل نظر قرار گرفت.

جناب حجه الاسلام والمسلمین 
جناب حاج آقا  نجفی 

شیخ یعقوب شمس - امام جمعه 
اهل سنت کیش 

بدينوسيله مراتب سپاس و قدرداني خود را از تلاش ها و خدمات 

ارزشــمند جنابعالی  در مدت مسوليت و خدمت در جزيره كيش  

بويژه در حوزه های فرهنگی و اجتماعی تقديم  می دارم. 

بي شك تلاش ها و زحمات ارزشمند  جنابعالي در مدت حضور 

در كيش  و تعاملات ســازنده و فراگير با حوزه ها و بخش هاي 

مختلف  جزيره كيش بويژه اهالي عزيز و شــريف بومي كيش 

شايسته تقدير و قدردانی  است، اكنون كه به ياري خداوند متعال 

و در آســتانه اين ماه پر خير و بركت ماموريت حضرتعالي در 

جزيره كيش پايان يافته اســت .براي حضرتعالي در  مسوليت  

جديد براي خدمت به مردم شريف ايران آرزوي توفيقات مستمر  

و روز افزون دارم .


